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Abstract (en)
[origin: US2020130313A1] A pressing tool for pressing workpieces is described. The pressing tool comprises a hydraulic pump for conveying a
hydraulic fluid, an electric motor for driving the hydraulic pump, a working cylinder which is hydraulically connected to an outlet of the hydraulic
pump, a pressure-relief valve which is hydraulically connected to the outlet of the hydraulic pump and which opens at a certain predefined pressure
Pv of the hydraulic fluid, an electronic control for controlling the electric motor and a sensor 60 which monitors the state of the pressure-relief valve
and emits a signal which describes the state of the pressure-relief valve to the electronic control. Furthermore, a method of operating such a pressing
tool is described.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Pressmaschine 10 zum Verpressen von Werkstücken, aufweisend eine Hydraulikpumpe 27, zum Fördern
einer Hydraulikflüssigkeit 70; einen Elektromotor 20, zum Antreiben der Hydraulikpumpe 27; einen Arbeitszylinder 25, der mit einem Ausgang der
Hydraulikpumpe 27 in hydraulischer Verbindung steht; ein Überdruckventil 50, welches mit dem Ausgang der Hydraulikpumpe 27 in hydraulischer
Verbindung steht und welches bei einem bestimmten voreingestellten Druck Pv der Hydraulikflüssigkeit 70 öffnet; eine elektronische Steuerung
40 zum Ansteuern des Elektromotors 20 und einen Sensor 60, der den Zustand des Überdruckventils 50 überwacht und ein Signal, das den
Zustand des Überdruckventils 50 beschreibt, an die elektronische Steuerung 40 ausgibt. Weiterhin ist ein Verfahren zum Betreiben einer solchen
Pressmaschine 10 beansprucht.
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